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Записник са 78. седнице Управног одбора РНИДС одржане 10.9.2010. године, са 
почетком у 18,00 часова, присуствовало 6 од укупно 7 чланова УО Зоран Бухавац, 
председник УО, Владимир Алексић, Бранислав Добросављевић, Бошко Радивојевић, 
Јелена Опачић и Наташа Радовић, чланови УО, 
Ненад Маринковић, директор (без права гласа), 
Снежана Божић (без права гласа), 
Дејан Ђукић, менаџер правних послова (без права гласа). 
 
Дневни ред: 
 

1.  Дискусија и предлози у вези куповине пословног простора; 
2.  Усвајање предлога о начину идентификације регистраната .rs домена; 
3.  Одобрење УО поводом дописа на CENTR листу у вези питања која се односе на   

санкционисање ОР и регистраната; 
4.  Финансијски извештај за јул 2010. године; 
5.  Дискусија око WhoIs-a; 
6.  Сарадња са SOX (Serbian Open eXchange). 

 
Прва тачка: Дискусија и предлози у вези куповине пословног простора; УО је 
достављен извештај адвоката Милене Игњатовић у вези правног статуса пословног 
простора у Војислава Илића 59 у ком се наводи да се не препоручује купопродаја 
наведеног простора пре него што продавац прибави употребну дозволу. Директору је 
једногласно дата сагласност да уђе у преговоре о купопродаји пословног простора који се 
налази у Дубљанској 23-25. 
 
Друга тачка: Усвајање предлога о начину идентификације регистраната .rs домена; 
Након измена извршених на седници једногласно је усвојена Одлука о провери података 
приликом послова регистрације .rs домена. 
 
Трећа тачка: Одобрење УО поводом дописа на CENTR листу у вези питања која се 
односе на   санкционисање ОР и регистраната; УО је једногласно дао сагласност на 
анкету која ће бити упућена CENTR. Закључено је да за наредне анкете не треба 
сагласност УО, с тим да је потребно да се анкете претходно доставе УО са роком од три 
дана за евентуалне примедбе. 
 
Четврта тачка: Финансијски извештај за јул 2010. године; У оквиру ове тачке 
директор је усмено известио УО о приливу и одливу финансијских средстава у текућој 
години.  
 
Пета тачка: Дискусија око WhoIs-a; Након дискусије, закључено је да ограничења упита 
треба да буду у складу са ресурсима новог хардвера.   
  

http://www.rnids.rs/


Шеста тачка: Сарадња са SOX (Serbian Open eXchange); УО је закључио да је од 
значаја сарадња са овом организацијом, с обзиром да је заједнички циљ развој Интернета 
у Србији. Према вредности ова набавка је у надлежности директора, те је остављено 
директору да одлучи о реализацији сарадње. 
 
 
У Београду 10.9.2010. године  
Седница је завршена у 20,00 сати 
 
    Записник саставио                                                                                  Председник УО 
    Дејан Ђукић, менаџер правних послова                                               Зоран Бухавац 
     


